

## نموذج الإفصاح عن التغييرات في الهيكل الإداري للشركة على مستوى الإدارة التنفيذية

التاريخ:	30 يناير 2026.
اسم الشركة المدرجة:	شركة البحيرة الوطنية للتأمين
اسم العميل المستقيل ومنصبه:	السيد /صلاح ضو ) -انتهاء تكليفه بصفة قائم بالأعمال بصلاحيات مشتركة على مستوى منصب الرئيس التنفيذي
تاريخ قبول الاستقالة وتاريخ سرياتها:	تاريخ اعتماد المجلس (بالتمرير) لإنتهاء التكليف 30 يناير 2026.
أسباب الاستقالة:	إنتهاء التكليف المؤقت بصفة قائم بالأعمال بصلاحيات مشتركة على مستوى منصب الرئيس التنفيذي بالإنابة، وذلك في إطار إعادة هيكلة الإدارة التنفيذية وتفعيل كتاب عدم الممانعة الصادر عن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي رقم CBUAE/BIS-IS/2026/546 بتاريخ 23 يناير 2026
اسم الشخص المعين/ المكلف بالقيام بأعمال العميل المستقيل:	السيد /عصام محمد سليم مهداوي -رئيس تنفيذي بالإنابة تحت مسمى مدير عام
تاريخ قرار مجلس الإدارة الذي وافق على تعيين / تكليف العميل:	30 يناير 2026.
تاريخ بداية التكليف / التكليف:	تاريخ بداية التكليف 30 يناير 2026 . مدة 6 أشهر قابلة للتمديد حصراً بموافقة/عدم ممانعة خطية مسبقة من المصرف المركزي CBUAE/BIS-IS/2026/546 (بتاريخ 23 يناير 2026).
نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للشخص المعين / المكلف:	السيد / عصام مهداوي يعمل في الشركة منذ 1995 ولديه خبرة فنية في قطاع التأمين تزيد عن 40 عاماً، ومتخصص في التأمين العام، لا سيما الاكتتاب وإدارة المخاطر . وتم تكليفه بمهام الرئيس التنفيذي بالإنابة تحت مسمى المدير العام لمدة 6 أشهر قابلة للتمديد حصراً بموافقة/عدم ممانعة خطية مسبقة من المصرف المركزي .

اسم المخول بالتوقيع:	فيصل بن خالد بن سلطان القاسمي
المسمى الوظيفي:	رئيس مجلس الإدارة
التوقيع والتاريخ:	30 يناير 2026
ختم الشركة:	

## Form for disclosing changes in the company's administrative structure at the level of executive management

Date	30 January 2026
Name of the Listed Company	Al-Buhaira National Insurance Co. PJSC
The Name of the resigned Executive Manager	Mr. Salah Daou (cessation of Joint Acting CEO assignment – not a resignation)
Date of Accepting the resignation	30 January 2026  Effective date: 30 January 2026
Reason(s) for resignation	End of the temporary Joint Acting arrangement at CEO level and alignment with the CBUAE letter ref. CBUAE/BIS-IS/2026/546 dated 23 Jan 2026.
The name of the person appointed to carry out the duties of the resigning Executive Manager. (Often the assignee is not appointed at the time of the disclosure of the resignation, so we suggest separating the resignation disclosure from the appointment disclosure).	Mr. Issam Mohd Saleem Mehdawi – Acting Chief Executive Officer under the title General Manager (subject to CBUAE No-Objection terms).
Date of the board decision that approved the appointment / assignment of the replacement Executive Manager.	30 January 2026
Starting date of appointment / assignment	Starting date of appointment/assignment: 30 January 2026
A brief summary of the CV for the designated / appointed person	Mr. Issam Mehdawi serves as Assistant General Manager – Fire & General Insurance Department and has been with the Company since 1995. He has extensive technical insurance experience, including underwriting and general risk management. He will act as Acting CEO under the title General Manager for a term of six (6) months, extendable only subject to prior written CBUAE approval.

The Name of the Authorized Signatory	Sheikh Faisal Bin Khalid Sultan Al Qasimi
Designation	Chairman of the Board
Signature and Date	30 January 2026
Company's Seal	